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Miesrtne zastupitel'srfvo Mestskej iasti Bratislava - Lamad

Zf pisnica
zo zasadnutia Miestneho zastupite,l'sfva

Mestskej iasti Bratislava - Lamai
21.05.2015

l,ritomni: Ing. t.ukaS []ariackl'. Ing. Gabriela Bizoiiovi,i. Mgr. Era Cern6. JUDr. Jflia OndriSovii, Mgr,
\larta.TaniSkorii. MVDtr. Pavol Cech. Mg,r. Ing. Radoslav Olek56k
Za r\{fl: lng. Peter Sranrko - starosta, Vg1r. Vichaela Kovari lVrdzovd - prednostka MU. .Zuzana

Korerior,i - MK, Ing1. Vlastislava Rvcht6rikor'6, Iludmila Pevalovd. Mgr. Mdria Starkova, B,laZen,r Kus6,

Mgr. Svet lana Ivl aiiov6
Ospravedlneni:
f,rizvani lhostia: Ing. arch. .lelena Hudcc,vska, Ing. arch" Milan Zr:hna. JLlDr. Peter Srobiir - AK. Ing.

.lozcl't dia - zistLrpca \rlestske.i policie []ratislava - D[rbr:avka

Program:

Otvorenie. r.ol'ba ndvrhovej komisie, olerovatel'ov z6pisnice a zapisovatel'k1'

Schvalenie programLt

SitLracrrd spriiva nrestskc-i policie za nlesiac april 2015

Vrstripcrria obcaLnor (od 09.30 do 10.00 tt)
Kontrola naklad,rv ir-rvesticr-rych akcii a verejnyc.li obstar6vani uskutodnenych v roku 2013

Navr'tr na sctLv6l,lrrie Z6veredneho irdtu Mestskej dasti Bratislava - Lamad za rck 2014

Nar,rtr VZN d. 112015 o yynteclzeni miest na unriestriovanievolebnych plag6tor,'v ilase vrrlebnej

karnprane ua [tzemi Mestskej casti ]lratislal'a - Lamac

8. Dopravnlt situ6cia v Mestskci dasti Bratislava - l-amad

9. Prie bcZl:! r'lhodnotenie Pliinu vereinjch r:bstardvani, investidnych akcii a udrZbi'' na rok 2015

1 0. Sprar a o plneni u;zneseni MZ platrLych k I 4.05.2015

1 l. Miroslava Slapnikovd Ziadost'o predlZenie n6jomncj zmluvy a.212012

12. Infbrmativne spr6vy' (A. o stave pri.inrov avydzLvkov MC Ilratislava - Lamad k 30.04.21:)15. ll.
o F,osk),tovani opatror.atel'ske.j sluiibl'za I. Str.'rt'rok 2015, C. o proteste prokurdtora proti 'y'ZN d.

3/::009 o cloclrZiltr,ani cistoty a poriadku na itzemi Me Bratislava - Lamad)

I .1. Vr stttpr z kttttli:;i'
1-+. Rozne

1 ,5. Interpel6cie 'soslancov
1 6. Laver

K bo4u 1 - Otvorelie, vol'ba ndvrhovej komisie, overovatel'ov zdpisnice a zapisovatel'lry

pan staroster lng. Iretcr Sramko otvoril zasadnr-rtie lv,liestneho ztastupitel'stva a privital prit0mnl'r:h

poslancoi a hosti.

bo n:ivrhovej komisie navrhol: Mgr., Ing. Radoslav Crlek56k, JUDr' Jirlia Ondri5ov6

Z^ overo\l^tel'ov: Ing. Gabriela llizoirovti, Mgr. MqIu Janyskov6

Zapisovartel'ky: BlaZena Kus6, Mgr. M6ria N4atiko Starkov6

O prcdloZenom nivrhu dal p6n starosta hlasovat'.

f 
)rtcct ptlsl:tncttr : 7
Zt: 7 - lng. Luk:iS Bariackl'. lVlgr. Eva Ccrn6-

Marta Jan-vSkovti. VIVDT, t'avol Clech, M1lr. Irtg.

I'roti: 0

ZdrYzztl sa 0
Nehlasoval: 0

Ing. Ciabriela Bizoiov6, .lUDr. Jirlia Ondri5or'6, M!1'

Radoslav OlekSdk



K bodu 2 - Schvalenie Programu

p6n starosta informoval pr:itomnych, Ze na 11.hoclinu pn.de vystirpit'k temg U-PD z6ny Zetttk Ing' arch'

Milan zeh:ta a Irrg. ,lrcl:i. Jelena Hudcovsl<6. Pani poslankl,fln Ing. Gabriela Bizoiovd podala n6"rrh nra

samosratn),, bod {ipn z(tna ze#tk - ako 6A. I'6rr starosita uviedol, Ze pOjde o pozmeiiujirci nfvth 94"

Dale.j inf6'mor,al pritomn,vch poslancov. Le o ():45 hod rnusi oclist' na rokovanie s primatortlm, na ktord

boli pr.izvani starostc,r,ia rtetk,vch mcstskych dasti a stretnutie sa bu<1e veno\rat'parkovacej Jrolitik;:' Ako

Lrr icilc,l" .lLrDr. Julia OndriSor,'a preveznre vedenie zasadnutia Miestneho zastupitel'stva'

Pan starclsta clal trlasovat' rt pozmeiuiilc;om nayrhu 9lt a l6sledne o programe ako celku'

PozmenuiuLci n6l rh 9tA

Poietposlancov:7 - r,r. n---r--:v
Za: 7 - Ing. Lukf5 Bafiacky, Mgr. Eva. ternri, Ing. Gabriela llizoiovf, JUDr. Jritia OndriSovii,

Mgr. N{arta .Ianr,Skovf , MVDr. Pavol cech, Mgr. Ing. Radoslav oleksfk
['roti: tl
Z<lrLal sa:0
Nehlasoval: 0

Program al<o cel:rk

Podet poslancor: 7 " rrrn r_,_r:^ /\-r-:w
Lir: i - lrrg. Lukf! Baiiacky, Mgr. Eva i)ern6, Ing. Gabriela tsizoilovf, 'IUDr' Jflia Ondrisovf'

Mgr. Marta Jarry5l.ovli, MVDr. Pavol iech, Mgr. Ing. Radoslav olek56k

Proti: 0

ZdrLal st: 0
Nehlasovarl: 0
Prograni bo1 schvdlenY.

K bodu 3 - Situaind sprr6r'a mestskej policie za mesiac april 2015

pdn staro:;ta Ing. peter Sramko privital Ing. Jozefa udida, z6stupcu Mestskej policie Bratirllava -
Dirbrar,ka a n6sledne o,tvoril diskusiu. f{a irvo,J pdn starosta zopakoval' Le na zitklade: vystupov z

posleclncho ;rastupitr:l"stVa Vr,zval MestskiL policiu. aby riesila ot6zku nezodpovednych majitel'ov psov ai

pokut a pclozil o16zku. r' com_spodiva problern s takymito obdanmi.

piin posla:r.. Vvpr. buuoL eecn uuieAol, Ze v sfdasnej clobe prel-rv6va probldm so psidkami ;a ani v

priebehu niekofko rok,cv nenastala Zmena. Probldm .ie s vel'kymi psami z rodinnycl' dsm6'/' ktori

nadnrieru znecist''lir okoiitd prostredie. batej pouk6)t.al na fakt, Ze sa opakovane ziadala polfcia o

udel'ova.ie pokrit, lebo upozomenie zja.tne nepomaha. -S fungovanim Mestskej policie v Larnadi riit

obdania opako'anc nespokojni. z dovoiu neclostatku ol,:rsk6rov, ktori by zc'stavali v mestskej dasti aj po

15. hocline. Niekec1l,t0 vyzera tak, zLkoby to policia ani nechcela riesit" preto si chce mestsh6 dast'

zaloZit' r,lastnd belpeenostne .iednotkl' - I-amacslle oko. Prebehlo uL aj stretnutie oltl'adom

organizadneho :zabezpedenia Lamadskeho oka. Je to reakcia na st'aLnosti obyvatel'ov. lebo ako piin

poslanec 'vied'I, 
do nr:dok6Z e zabezpedjit' stiit a organzacia platen6 z dani obdanov. p15i 7nf'37peirit'

ilestsk6 dest'. L,ilmadsktj oko by malo mat'4 dlenov'
pani poslimk1,ria JLlDr. .lirlia ondrisova nadviazala na p6na poslanca MVDr' Pavla cecha ao:r'rejmlla

prftorrrn'''r [irni5.r'a.nie N4estskej policie. Mestsk.6 policia n.tiihu z:abezpe(ir'psidkarov' kqd r6no rie!;ia

bczpecno:;t'na prechode prccl sfuiou. zatial' si v'rvencitl psidkari psrov, n6sledne celd doobcdieie i'amad

pr6zd'v a policia odch6iza o 15.00 hodine a n6slerine sa vracaiir l'udia z roboty. Ako uviedla lv4estskd

poiicia-tyrn p6dom nemd vyznamv MC'



p6n poslanec Mgrr.. Ing. Radoslav oleki6k informoval o ridasti na rokovani Mestskei be'zpecnostne;

lionrisie. .,\k. r-rviedol.,e dolezite si po.;edal'. kam speje Mestskii policia, ked'bude mat'sice viar:

p'lica.jtor,. ale svr,tem priice zostane rovnaky. Nedesi to s;itu6ciu. Larnadske oko bude aktivn,'vm prvkom'

Daiej upoz;ornil. Ze pie je spokojny, s tym, ked' sa nerobi prevencia. Infbrmoval, Ze sa nlusi rieiit'

kamero'y systerrr a rLesitibuduci rok a s tym srivisiacu akumul6ciu finandnych prostriedkov z mestskeho

i rniestnehg rozpoctu. Dalei ozrejmil, ze ie Ootezite posilnit' vedomie nielen o rieseni 'probldmovej

situdcie ale aj o Prevt'ttcii.
pani poslank-via [ngl. G,abriela Bizorlov6 pod'akovala rnestskdmu poslancovi Mg.., Ing' Radosllavovi

OlekSdko'i ;za akti.,inc riescnie te,jto prcblernatikl'. 21,6r<>vei, polloZila ot6zku pre Mestskir policiu

o6l'adom problernatiky bezclornovectva. Zaujirnalo ju, di je nejaklf posun v rie5eni tejto otazky a ako sa

to d6 s1'sternaticky'riesit'hlavne v letnom obdobi prdzdnitn' ! .

Do diskusie sa prihlasril obdan p6n D)tatko. P6n starosta nechal hlasovat' poslaucov o moznostt

r,'1'sttipenia obcana.

Za - r'Setci prftonlri
pirn D2atkc r-rvieclol. Ze chce nadviazat'na tirnu bezdomovectva. Ijviedol, Le na posledncm zas;adnuti

\,licstneho zastupitel'str,3 bgl zo stran.v M21 podnet, aby Mestsk6 policia urobila kontrolu a pasportiz6ciu

bezdomov.ov a na tomto zasadnuti si prin DZatko vyZiadal, aby to bolo za pritomnosti o.bi'ttnov a

akti'istor,. p6n starc,sta uviedol, Ze policia urobila prieskum, ale rLebol pttzvany ani MU atti prlslanci

MC. pisornnl, r,j,stup;zatial'MC neclostala. KaZdop6dne si Mestskd policia urobila rekognc'sk6ciu

[rzemia.
pd:n poslanec Ing. l,uklLs Baiacky wiedol, ie tLliaclkovanie je ne<lostadujLice. M6 skitsenost' z centt'a

nresra a nestretol Ziadnu hliadku ani St6tn,:j ani Mestskci policie, do je neprijatel'ny jar'.Ka'i'dy minister

'nutra 
sl'ubo'al 

'iac: 
policajtol' v uliciach. Co sa tyka mestskei policie, tak suma 7 mili6nov je r''el'k6 a

d6 sa v,vtrorit'funkine1si systdm, aky'm6me k dispozicii dnes. Co m6Zeme urobit'pre'tabezpedenie

verejndho poriadku ie.;l-anraeske oko". I'fto iniciativu treba ocenit'a je to jedina cesla k rieseniu teilo

F:1lttil:|],:';.vria vrgr. nva iern6 reag,rvara na p6na DZatka. KaZddmu vadia bezdomovci, ktori

r.r sedi'ajr.r pred 'l esconr. ale mestskii izrst' mzi -ote pZit y na zamedzenie- tomuto javu, lebo pokial'

'crobia,ep.riacl,k. 
tak sa nemdze volat'policia. MdZe pristupit'llodobraniu lavidiek z n6tnestia, ab'1'

nemali kdc sediet'.

Pfn DZatko uvierlol, Ze chce riesit'situ6ciu v cl-ratovej oblasti.

pan I'g. J,rzef Llctid odpovedal pritomnynt, Ze do saiyka monitoringu psidkarov, tak jeto.probl6rn' leLro

irn to treba dokdzat,. .5-ytit' ich pri dine alebo na kameru. To je pre Mestskir policiu probldrn' co sa tyl'la

prer,6dzkov{ch hodlin p,revadzok pOsobiacich v Lan-radi a tusenia nodn6ho pokoja, tak idc o ponusenie

lcgislatirr,. pokial" L',-,d'ia za.,ola.iu na 15,?, tak:sa to rieSi. Co sa tyka bezdomovectva" pokial'obdan

l-arrraca nic zle nerobi. tak iro nerndZu_r,,v7<azat'. v chatove.j oblasti.je to hlavne probldm meqiitefo'v' ktori

nechdvaju bezdomovcov v chatk6ch. Stftna policia vZdy pred zimou robi paspor1lz6ciu b(3zdolrlovcov'

takZe odporirda obrdtit' :;a na nich.

Do diskusie sa trZ nikto nezapojil. P6n starosta Ing'

Miestne zastupilcl'stvo mestskej dasti Ilralislal'a -_

Peter Sramko ul:ondil diskusiu a dal hlasovat"

LamaLd

A. bcric na vedomie
prcclloicni sitr-rainir sprdvu nTestskej policie za mesiac april 2015 - s pripomienkami

Poiet poslancol': 7 - rrrn_- r-.r:^. n*,r*:x
Za: i - Ing. Lukfii Bafiacky, Mgr. Eva ilern6, Ing. Gabriela Bizoilovi, JUDr' 'hilia Ondrisovf'

Mgr. Mart*a JanySl<ov6, N{VDr. Pavol tlech, NIgr. Ing. Radoslav oleks:ik

Proti: 0

ZrJrLal sa:0
\chlasor al: 0



K boclu -1 - \ r'stripenia obianov (od 09'30 do 10'00 h)

Pdn starosla [ng. Peter Sramko uviedol pritonlnych:
pani Boskoviiovii - infbrmovala pritorntiych. Ze sa chce vyjadrit' k zdmene svojho pozetnku. Splta1a

sa. ak. poritilpil 
'6n 

starosta na Magistrate, nakol'ko tie:Z poslal na Magistr6t svoju Ziaclost'. Duplicita s;a

'raj ncil,ka ani'MC ani Magistraiu. I.,rr,edcny majetok bol delirnitovany a nfsledne sa parc'eloval'

V rirntci tc,htO irkortu dc,51o ku skutocnost:1. ze -iej pozentok bol zapisany na meno p6na Haraslina' Ako

r,^icdla. chce sa sp),tal'. ako MC hospoddr; so svojirni majetkarni. Pani prednostka Mgr. Michaeta

Kor.,ari N4r.6,ovii inl,rrmovala pani Iloskorridovit.Le Mil ziadala Kataster v r6mci Ziadosti oposkytrrutie

infbrnr6cii podl'a zttkona t. )tltzot}t z. z. o slobodrLom pristupe k informaci6rn o nahliadnutie clo

spiso,u. alc Kataster to zamietol. nakol'ko MC nie.ie irdastnik konania N6sledne bol poZiadany i

Magistr6t o irda.jc k deltirnitacii. pani prednostka dalej uviedla, Le sf zvlii5t'dclimitacnd prototr':oly na

pozemkr a pa kor.r.rulikdcie. T'ato problernatika sa riesi aj spr6vnikom JUDr. Srobitrom' Pani

Il.skoricc,r,lL odpor,,:clala. 2c to iste r-rapisrali aj jeij - parcela 3414 nie je zapisan6 na pani lJosko'ridovir'

pfr.to nie .jc Lriastlil<onr konania. Pani preclnoitka prei:itala odpoved' z Katastra. Pani Boskolid:ov6 :;a

sp1.tala. preco sa odillenila parcela 3414 v r.2012 a presla na p' Harinslinabe:zircasti M(l'
pa'i poslankyria tngr. Gabriela Bizoiiov6'vystfrpila i infbrmaciou. ze cely probldrn sa riesi 2 rokl'' lde o

"r.i."t NIC. preto'MC alebo Magistr6t r:nirsl mat' informaciu o torn, kto a ako majetok previedol na p'

Ilaraslina. ,Ako uviedla. m-1sli si. Zc MC m6 tta zdklade podnetu konat''

[)an starosta odchiidza o 9:50 hod a uvddza. 2c sa tl,m mestskd dast' bude zetobcrat'. 7'at:oveh infbrmoval"

2c zasaclttttie N1Z br.tcle viest' pani vicestarostka JUDr' Jirlia OndriSov6'
pan poslancc N1gr.. lng. Radoslav Oleksak poZiaclal, aby sa zavola',lpracovnik z Magistrdtu, ktory by sa

priSiel do darreho irzem"ia pozriet' a mestsk6 dast' spolu s poslancami mu ozrejmi v5etky inform6ci':'

pani poprelkovii - infbrmor,,ala prftomnych. ze na zfklade dohovoru na predchfdzajircom :lasadrruti IVIZ

bola s panorn slarostonl na Mestskl,ch lesocli c,hl'aclom povoleniaL pristupu autom na po.zemol'l svojej

cl-ia6,. V- riie c-lok netrol pre riu priaznivy, nakol'ko povol,cnie od institircic nedostala. napriek tomu' ze ona

mir r cd.r.n.st'. Ze 'a :zaklade noydho ,rnlarn*niu, rLOZu dat' povolenie na vstttp. Ide len o destnd

preSlaser-rie. Ze sa bucle chor,'at'bezpecne a disc:iplinor"ane. Nakolko jej nevyhoveli musi sa obr6tit'rna

Magislr6t a Ministe;;ir". tl" sa qj,ka bezdomovectva, teLk vSetci bez:domovci maju podl'a v1'jadrenia pani

popelkovtj na ::6klilde vy;adrenia Mestsliei policie po'volenie od rnajitel'ov chatiek. Taktiez si :';praviLla

r.lastrr, pricsku'r a:zistila. Ze nikto z bezdomlvcov nenr6 povolenie,. Spala na chate 2 dnt' a neprei;iel ta"m

ani.ieden polica.it'
pa'i posla'kf iia lng. (iabriela Bizoiovti pripolnenula. Ze na predch6dzaiircom zasadnuti M,Z.,,,',? dt''lu

.1.6a prc p. starostJ orslorit'MC'ga - Nove Mesto a ich p. staros;tu, ab.v spristupnil cestr"r od Tleleznc.i

str-rc6iik1, ar zaror,,crL 1-riLl lng. peter sramtri.o pozvaf p. starostu Novtjho Mesta na obhliadku spornlinanych

uzcn-ri. pani preclnqstkra uviedla, Le starostor,'ia spirlu mali komunikovat'abol poslany list zmestsllej

cltst i.
p6n poslanec Ing. t.ukhs Baiiacky uviedol, Ze prid.inou odrezania pristupovej cesty je stavtra nenlocnloe'

ilalel infbr,-,r,r.,,,i. i:e s3 musi zosirladit' star spristupnenia ciest a'rlastnik tejto stavby musi rieiiit' terLto

probie,nt. Iludc sa to rieSit' r., rdmci prediZ,:nia stavebndho povolenia pre nernocnicu'

pani posl'nk1'ril lnr:. Cabricla Bizoiovd poveclala, ze sa to malo riesit'v r6rnci UPD zciny 7''e('fk'

pani poslrlnkvri:L JLrDr. Jirlia ondrisor,a navrhla, aby sa tento probldm otv6ral kaldy mesiar: na slavebnej

konrisii a komisii bezpednosti. Budfi sa pozyvat' kompetentnd osoby a MC sa bude :;naLir' hl'adlat'

rieienie.
pirn DZatko reagoval. ;ie toto je ztieiilosrt'ou nielen pozemku pani Popelkovej ale aj dals;ich pozemkov

nad nou. Obracia sa na p6na poslanca Ing. Luk65a Baiackeho, ktorj; je priamvm susedcrm pani

I,o'clkorc.i. Iil. o protipr6\,ne vrclenenie zo*zony Novf l-amad. LJviedol' Ze pred rokom dodal rnateriSl

0 torlr. ako bola prednieinii z.ona zahtnLrtd cio projektu 7'e&k a to protipr6vrre'

Pani poslankl,na JUDr. Jirlia OndriSova poziudulu pritomnych poslancov o hlasovanie c'hfadrlm

v1'stupcn;,a panlL Daniiovej'
Zt r iet.:i Pritr.rntn f .



pani Daniilor.6 sa v.ijadrila k tcme zavedr:nia miestneho rozhlasu. Vel'mi sa za to prihovd'ra, nakollktl

ch0cli casto drt Zhhorske.j I),rstrice a tam to lunguje Vj'borne.

Dalei infbrmovala. i;e po celom Lamadi :;f v de:zol6tnom stave lavidky. Bolo by ich tretra oprravit' rn

natriet.. plrra sa, di sa tg ,Jd riesit'. Dalej uviedla. Le chce riesit'vodu medzi zast6vkou a cintorinom'

Ludia musia 
'hodit' 

cez vozovku, aby sa ,Jostali na druhir stranu. Je tu semeniSte kom6ror'. Treba tam

urobit'odvod vocly. I reba odstranit' aj tu rozvodnu plechovir skriiu.

l-aktiei Lrp()z(rrnila. ):e program MZbv maIbyt'vo vyvesrnych tabuliach, aby boli l'udia informovani.

i)ale.i sa i1,'yadrila k ore:zu stromov. Podl'a pani Dani5cvej i5lo o barbarstvo a nie o orez. Ako trviedla

Str-rdcnohorska 75.ie prikladom pekndho orezu. 'leraz rLechali chlapi hold koly s ruZicou 4 kon6rov na

'rchole. 
p'y,ta sa, kto totg navrhol. 'fie stromy neriesiaL iba estetickri riloh ale aj biologickri a taktieZ

tienia.
pani pred'ostka Mgr. ivichaela Koviiri Mriizo.r6 infc,rmovala paLni DaniSovf, Le zame'stuanec MU

zodpovedrr 5, za c>re)' ma. skolenie. ktor-dho siujasl.'ou .ie aj odborn6 preskri5avanie a ziskanie povrllenia'

Ziiro'eri uviedla, Ze Mg rnusi akceptoval,' aj podnety od inych otryvatel'ov l,amada, ktorl chcfr rieSit'

ore7.\, 7. hl'adiska tienenia do ich bytov a taktiez Md musl zabezpetit'bezpednost' uZivania elektrickych

r,cdeni,
p6n poslarrec: Mg., Ing. Radoslav Oleks6l: uviedol, Ze sa zridastnil minuly tyZderl tlfchto Frrdc v 5k6lke

a rieSit ai spi)sob or,-l6r,un u. ktory je v srilade s normami" Dalej uviedol, Ze tak ako tento rok, by sa

rnali pravidelne vydleniit' finandnd prostriedky na rie5r:nie tohto probldmu. Ide o poZiadavky fudi o

zosvetlenie lokalrty'.

Pani poslntrkvria Ing. GaLbriela Bizoiior6 opustila tniestnosf.

I)an poslanec Ingl. [,uk6Sr I]ariacky sa vyjadril. Ze je tu tlak fudi naorezy'

Pani poslankyna Ing. Gerbriela Bizoior"6 sa vrtitila'

K borlu 5 - Kontrola nfkladov investilnfch akcii a verejnych obstar{vani uskutodnenych

I' roku 21013i

\{gr..lng. Racloslav r.)leksak podakoval Mieslnemu itraclu aj pani kc'ntrol6rke aoznftmil Ze neboli

zi stend Ziadne nedostatk-Y'

Miestne zastupitel'stvo tnestskej dasti Ilratislava __ Larlac

A. berie ne t'edomi,e

spriivr-r z kontrolv ndkladov investidnych akcir a r,'ere.iny,rh obstar6vani uskutodnenych V roku 201'.i

- bcz pripomictlok
Pocct poslancor: 7

Za: i - Irrg. L,ul:65 Baiacky, Mgr. Ilva Cern6,

Mgr.. Ing. Radoslav Olck56k, Mgr. Marla Janv5kov6,

Proti: 0

Zdri.al saz 0

Nchlasor':ll: 0

K borlu 6 - N{vrh na schv6le nie zirveredn6ho riitu Mestskej iasti Bratislava - Lamai z.a rok2014

Pani prednostka ozn6nLila, Ze z6verednj' udet

hospocldre,nia je plusov'i ' Ndvrh je prijat' ho do

fl nandnou kr:rmi siou beil llnpomienok'
lv1gr..lng. Radoslav Olek56k ocenil kla'Cnv vysledok

oo-d'akoual sa vSetk'rm :za kladny hospod6rskl' vj'sledok'

JL.lDr. Jirlia Ondri5ovd, MVDr. Pavol Cech'

Ine. Gabriela Bizoior"6

bol predloZeny auclitorovi a pani kontrol6r:ke, v'isledok

rezei.vndho fondu, ,cbsahuje derpanie vydaizkov a. pre5l.el

hospod6rerria ktorj' ide do rezervndho Xbndu a



\4icstne za:slupitel'stvo mestskei dastj

A. berie na vedomie
1. sprdvu neziivisldho auditora z overenia iritovnej
2. stanovisko miestnr:ho kontrol6ra k zltveredndmu

- bez pilpomlenoK
13. schval'uje

1 . cclot'ocne' irospoiliirenie MC Bratislava l,anllti
2. zdrerednl, ircet zra rok 2014 -bez r'yluad, ktory

Celkove prijmY vo vYSk,:

Celkove v''idavkl' vo vyilke
Vj'sledok hospodfrenia - PrebYtok
l'- i rt tr n { rt i 1 

t t' t t.s t r i c dNL' :o SR kl o t' d s a \t lttt:t ti ti
I it44c' n c r ry1: r ti c i-e xt vt'l t ( t!7--
Vfsledok hospod6renia

Podet posl.ancor': 7

Za: 7 - tng. [,tLk65 BaiackY, Mgr.

Mgr.. Ing. Radoslav Ole,k56k' Mgr. Marta

Proti: 0

ZdrZal sal 0

Nehlasoval: 0

z6r'ierky mestske.i dasti ztt rok 2014

tidl-u :za rok 2014

Bratislava - I-anrai!

3. 1,1,lra:tan1'prerbl.tok hospod6renia vo v{Ske 78 643174 EUR p,rijat'do rezervn6ho fondu

4. za1,oj enie hnand:n1,'ch prostriedkov do_rozpodtu 20 1 -5 nasledovne,

n.i,1t,..pn,-,C finanene prostriedk,u- i o SR ako prijmovf finantinu oper6ciu na irhradu

bcZnvch vj'dar kov Z-S loprar a stre:h1 ZS.1 34 968'00 EUR

bez- pripc,mienok

--bez vyhra<1

vykazuje:

2 962 302,26 EUR
2 840 79r,72EUP*

121 510,54 EUR
- 34 968,00 ELrR

- I jt\-!!llk_
+ 78 643.74 EUR

Eva Cern,i, JUDr. Jirlia OndriSov6' MVDr' Pavol Cech'

Janvskov6. Ing. Gabriela Bizoiiov6

K bodu 7 - Nfvrh \/zN i. 112015 o rymedzeni miest na umiestilovanie volebnych plagdtov v dase

r,olebnei kaLnrpane na rizemi Mestskej tasti Ilratislava - Lamai

p6n poslancc Mgr., tng. Radoslav oleksall povedal, )e',,'zmysle pripomienok z finandnej komisie by rlid

'r,ial 
betirno'd skruZe apanely na zast6r,kach z vZlrl, tak aby zostala len plocha umiestnen6 tla Dome

siuZieb a trroclal pozrneiovaci n6vrh s pripomienkou finandnej komisie.

Miestne zrstupitel's1vo mestskej dasti Ilralislava -- LamaLd

A. schval,uje vZN a. 1t2015 0 r,,ymedzeni miest na u.miestriovanie volebnych plagatov v dase volebnej

kanrpane 
'a 

iizerri fv4estskei dasti Bratislava -- LzLmatr - v zmysle priLpomienok KFPaD zo diia 2'0:';'2015

B. ruSf vzN d. 4lit00\) zct dila23.04.2009 ovyme,Jzcni miest na umiesl.iovanie volebnych plagatov

' case volebnej kampane na uzeni rncstskej dasti lilratislava -- Lama(: a vZN (" 81"2010 :zo dlia

04.11.2010 ovy,rnedzeni rniest na umiestiovanie volebnych plag6tov vdase volebnej kampane pre

vol,b1,do org6nov sram,rspr6vy obci dha27.11.201[) na irzemi mestskej dasti Bratislava - Lan'ad -h':'z

pripomier:.ol:

Polctposfancor':7 " w ! rrrn-- r-,-r:.,.r-,ry:y
Za: i - lng. Lukf( Baiiacky', Mgr. Eva ilern6, Ing. Gabriela Bizoilovil, JUDr' Jrilia Ondri5or'6'

nlgr. N{utt,r Janyskov6, MVDr. Pavol Cech, Nlgr' Ing' Radoslav Oleks:ik

Proti: 0

ZrJrLal sa: 0
\ehlasor al: 0 

6



K bodu 8 - Dopravn{ situfcia v Mestskeii iasti BratislaYa - Lamai

pani poslarLkyia.JlJt)r. Jirlia Ondri5ov6 otvorila diskur;iu a ako uviedla, ide o pravidelnf bod'

pan poslanec Mgr,. Ing. Racloslav oleksak upozomil na. list prim6tora Bratislavy k parkova'cej politike'

V-v-z,vva v iiom staros;t6v na vzajomne rokovanie. Ako u'uieclol p6n starosta i5iel na rokovanie, lebrr je to

prc i.anrad prvoracla priorita. ziroven ir.rfbnnoval ,'ze sazudastnil rol:ovania mestskej dopravnej kc'misie:,

na ktore.j riesili gcnerel doprar,y. V.r,'slledkom je 1?kt, Le vyS;e 20 percent sez-tlet< .je mim'l

bratislavsk vcb. /, Bratislavy je jedno vel'kd parkovisko. Na mestskej dopravyej komisii sa rieriilo aij

lamadske parkovanie. phn Mikus uviedol, Ze poduje prrvykr6t o protrldmoch MC Ba - LamzLd. preto p6n

poslanec iVlgr., Ing. Itadoslav O1ek56k naurhoi mestskej Copravnej komisii riesenie te.ito ot6z:ky'

Sponenul aj protrlenr s parkovaninr pri kirpalisku Larnai. ilal5ie ztrch14ne parkovisko pre N4aladanov je

v oblasti pri pan1lov t. ziatial nedostal pdn poslanec olehsrik z Magistr6tu Ziadny material' r\ko u'riedol'

obcaria nercfrdrp,. ze.ie to magistrdtna cesta a nie ;ne,stskej dasti, aztohto dovodu to rnestsk6 dasf

r-ienrozc ri:srt-. .re ro zIo.lity proces. Ncvy pan prirniitor vraj urobi person6inu zmenu pre vzidsiu

clvnamiku riesen'ia t1'chto problemov'

;ffij;;;;;i;;;;'Me.., rng. Radoslav oleks6k zh.rnul jednotliv6 irlohy mestskej dasti - do sia tvka

Por,,oznickei ulice. tak sa to riesi. Co sa tylKa vitll(ov, tal< sa firma urden6 na odstr6nenie Vytlkov :';naLi o

r- chl' pr6cu. Itetarddr pod Zedako,lr ,,, ,.it'uzi - trudu tri, z toho na Rajtdkovej 2 io sa tyka ulic l-ediny

a pod Zer:61<orr. tak i,Je p6n poslanec oleks6k na stretnutie na Magistr6te, kde by s;a maLa t6to

proble'arika rie,sit'. ic, sa'tjka vjazdu 6ut na zabezPedenie z6sobovania v r6mci Malokarpatskdho

rr6rnestia k Domu sl'Zieb. tak treba urdit'presny cas z6sobovania, le,bo v danom uzemi sa prlhybtt1e vel'a

6ut a rn6 p,cdozrenie ze nie vsetky majri povolenie. , , _ _.j n,.,- r-^ D-.r^,.l
p6n poslanec MVDr. Pavol iech sa verejne pod'akov_al p6novi poslancovi Mgt', Ing' Rador'lavo-"t

oleks6kovi z,a zrych,lenie riesenia spo,oalouadov, lebo -Kornisia be;rpednosti to riesila niekrll'ko rokov a

odpo'ed,ou rroro ten. ako sa to nedi. Ide o bezpednost' Vyhodou retarddru j.e ta, Le nakol'ko je vrchrra

cast' iirokii. bude sa dat'nan v1'znaiit' prechocl' Slloii r;a bezpednosf so spomalenim'

I)arri poslanl.yria 1n11. cabriela Bizoic,r,6 sa vliaaita.;ze sa zadinaju probl6my riesit'' Racla by'vedela'

kccl1. sa zaene ,; pi6carni. Na ot6zku odpo'edal pdn poslanec Olek56k, Ze do konca jilna sa to mit

vyriesit'.
Pani poslankyia Mg;r. N'Iarta JanySkov6 opustila tniestnosf' .1 L-,:^r..^.^i.^- x^ ,,o-i t, ,
p6n poslanec lng. i-ukfs tlaiacky ru uyludril k parkovacej politil<e ato vyjadrenint' Le veti v prinos

stret'rutia. na ktorcm szr zfdastiiuj. pan .rurortu a .iasne vymedzenie riloh' Musi sa to rie5it' tla

\{agistrdtc. rrakol,kc idC o ich komunikhciu. N4;- si m,SZcme rieSit'kr6tkodobe parkovania pre prer'6dzky'

1. pohl.aclu tlorinskcj ultice" by,bolo uvitanirt z,akaz st6tia. Mohli by sa zabezpe(,it'vhodnii obojsmem6

pre mdvka
bani poslankyia.lUDr. Julia ondrisov6 poZia6al poslancov o hlasovanie'

Miesinc z'sl.ipitel's1.vo :mestskej,casti Ilralisla'a - l'iimad

A. berie ma vedomie postup MU MC Bratislava - Lamrad pri rieseni dopravnej situdcie v Mti Brer'tislava

- Lanrad - s PriPon-rienk.ami

PoIet poslancov: 6 " n. y, ---! rr rr\- r,,,ri.. Anrly.-
zaz 6 - Ing. Lukri( Bailacky, Mgr. Eva cern6, tng. Gabriela Bizoilov{, JUDr' Jrilia ondrisova'

MVDr. Pavol d)ectr, Mgr. Ing. Radoslav Oleklik
Proti: 0

ZdrZal sa: 0
Nehl:rsoval: Mgr. IWarta,Iany5kovf

K bodu 9 A UI'D z6nat Leiirk

Pani posllnkyiia Mgr. IVlarta Janyskor'6 sra vriitila do m.iestnosti'



pa'i poslank.,.ia.lLlDr. Jirlia Ondri5or,6 privirala pozvatrl'ch hosti pani Ing' arch' Jelenu Fludco"'skf a

lng. arch. lt4ilana Zelinu a poZiadala ich o rivodne slovo' 1 1 1. I - \,{^-:^+-:+-. r,+^*.., -o,.t,,1
pani t'g. arclr. Jelenir Huclcovsk6 informo'vala pritomnych o obsahu listu z Magistr6tu, ktory nedal MC

odpoved'na.t6zku, ale naopak sa vyjadril k;zmene rl1. o ktorri Mi neZia,Jala a ani ju nebude menit,'

Nd'rhom riei;enia Magistr6tu je urobit' re:zy te'rdtrov, keLdiaf ide C1. Pani Ing' arch' Jelena l{udc:ovsk6

na'rhla rieienie. Z1'lbrerat' vSetky materiAl;,, ktore vyZaduje magistrtfi. asplnit' vSetky podmienk'y

rrrasislratu. ktorc su. nirm kladend na to. ab1' ,-. mohii zvolafkvalit6rsky vybor aposunitt' sa dalej

r ricicni fi;tcmneho Prlanu.
p6rr poslanec Ing. Lurk6s llahacky uvieclol. Ze problenL je r,'Magistr6te, lebo MC od nich ziadalazi| azne

r,ljadrenie na urovni irLzemndho pl6novaLnia. Nechc,ri dat' fin6lne, stanovisko a to Mi odkldiia od

precizovania uzr:mndho planu z6ny. Md nesirhlasi s vyjadrenfrn Magistr6tu. Rieieninr je v'yvolat'
^kvalitdrsk;- 

r,vbor az,adal' illohl'. aby sa nemeikal,r s pr6cami. 
- .x

pdn poslanec Mgr., Ing. Radoslav OlekSiik sa r1,ja-dril, Ze zdujmom ue je ukondenie t{to zdlhavei

proccd[trr'. nlrv s;r doladili niektord prollldrn1"

I)a'r posli,Lnl,:1.naL 1tg. {liabriela Bizoirol,ii spomenula, Ze mti technickd otazky. Studovala si list z

Magisrr6tu. I,ochopill to 1ak. ze pod c1, ktordie v fzemnorn pl6ne )3ratislavy, sanachddza)<anali:zaciaa

to nie je .,i pori:rdkr.r. LJe o novd trasovanie kanaliz,trcie, ktord nzLvrhol p6n Ing. arch. N{ilan 
"zelina'

Spj.tala sa, di nie je k dispoz icii z(tznam zro stretnutia. freba si to :rosirladit', aby sme sa v':deli pohnirLt'

clalej. podl'a jej 
'6zoru. 

iie o fakt. ze ak chceme presunirt'kanaliz6ciu, tak to treba Magistratu v1'svetli't'

a patridne JoloZil'.

Pani poslankyna Ing. Gabriela Bizoiovd odi5la' -.x , 1 e L, ^1 1-+^-A t^-A.,*L^*, r

K teme sa 
'yjadril 

aj obrdan p6n DZatko, l:tor-v uviedol, Ze sa MC nt6drLat' cl, ktor6 je n6vrhonr MC a

nie Magistrd:tnYnt.

Paniposlank.viaIng'GabrielaBizoiior'6priSla' , i 1,-- -.-
pani poslankvria Jti-Dr. .lirlia ondriSovri ukondila diskusiu apoLiadala o hlasovante'

\4iestne zastupitel'stvo tnestskei casti Ilratislava - Larnad

A. berie na vedomie ak.tu6lne informdcie k LIPD zony 1/-e#tk- s pripomienkami

Poiet poslancov: 7

Za: 7 - tng. Lukfii B:rilackf, Mgr. Eva tern6, Ing. Gabriela Bizoilovd, JUDr'

Mgr. Maria Jany5lov6, NIVDT. Pavol Clech, Mgr. Ing. Il'adosla' Oleksrik

Proti: 0

ZrJri:dl sa:0
Nehlasovlll: 0

K bodu 9 - priebe;zn6 vyhodnotenie plinu verejnych obstariv:lni, investiinych akcii a ridrZby na

rok 2015

pani prednostker M13r. lvichaela Kovari lv{rdzov6 predstavila bod 9' Ako uviedla v s0dasnosti m6 vti

rozpracovanych viacero verejnych obstaLravani a sporupracuje s externou flrmou, ktortt zabe:zpedqje

proces ver:ej n6ho otrstar6vania.
p6n poslanec N4gr.lng. Radoslav oleks6k vyjadril podakovarne za pr6cu MU ohladom procesu

vereindho obstarar,,anira prostrednictvom elektitnick,::ho trhoviska a pravidelnosti tol:rto b'ldu na

z,asaci'r_rti \12. Dare.j pdn posranec ozrejmir pritornn-rim jednotli.rd irlohy vyplyvajirce z: investidnych

akcii MC aup.a'ril p.zornost'na Jazierll.o xa uarine, kde sri lai,'i<iky v dezolatnom stave' Spon:ienul aj

projekt interaktl'n1ch tab'l'do kazdej tri.edl,obecnej lv4s. Zaujim.l sa, di odisiel projekt lrJasa !;k6lkzt -
nas kraj 'a 

BSK. lrani prednostka oclpo.ueialu, Ze frc,jekt sa uZ na BSK odovzdal. Pin p.slanec erlte

vvj adrii potescnie, :Ze a.j obdania vnfmaj u pozitivne vereiny' rozhlas'

I'6n staro:;ta Ing. Peter Srarnko pri3iel o 1 1:39 hod'

pani poslrlnkyia In13. c,abriela Bizoiovd sa pod'akov akt za riesenie dopravl' v Lamadi'

8

.hilia Ondri5ov{,



piin poslar-recr M\/Dr. Pa'ol eech pripometrul Ing. Marekovi Pol65ovi, aby pozval na kgmisiu

bezpeinosti ' Zirr.tn6ho prostredia opato'vne z6stupcu firmy Dokaro, kt_o.ri .le pritomny pri rieseni

oprav),vytlkov. Na posl,:clnd zasadnutie komisie boi pozvany a nepri5iel. Komisia sa bliZsLe zau-iima o

specifikovaLnie techurolog;ickych postupov prri oprave q.itlkor'. S doterajsim postupom sa nestotoZiuju'

TaktieZ p6n poslan". iiifor-ouut prit,r*rli,cli o rieieni I'hodnej lokality vendoviska pre chovatel'skf

,u,ereinost'. Ako uvielol. pokial' uuan nnancie. tak by homisia rada dotiahla tuto ulohu do zdiitrneho

konca.
pan poslanec Ingi. Lukail Bariacky navrhol na ocldelenie dopravy a irzemneh-o rozvoia rie5':nie situacie

po dokondr:nt. roz:kopr6vk.y. Scefovanie po.r:ozkopdvkach je, nedostatodn6' S odstupom roka ryhy sa'dajii a

doch6dza l< ;rneh.drLoteniu vozovk1,. MU by mal vydlenit' zamestnanca, ktory by kontroloval r'irove[

zhutnenia a po rc,zkop6vke by skontrolovall scelenie'

K r,1,jadre'Liu p6' porlun"" sa pripojila a.i pani poslankyira JUDr. Jirlia ondriSov6, ktor6 uviedla, Zr: ulica

Kuner6dska m6 vel'a ja;riev pii suanuti'ui,roui.y a sridasny stav je :nevyhovujuci. Dovodonr.ie neust6le

riesenie 
'ocro'ocrn.v-r:h 

pripojok, ktore sa kazia. pani Ing,. vlastii;lava R;rcht6rikov6, r'edfca ()DLlll

r.^,iedra. Ze s' zucastiuje prevzatia kaZdej rozkopfvky, ale nie.ie moZne, aby nirtila firmy na podloienie

potrebnymi materi6lmi, k.d' .rZ samotn6 iomunikfcia nem6 technicl':y vhodrrd podloZie'

pan starotita fng. p"i.-, Srarnko informo'al pritomnych o rokovaniach na Magistr6te ohl'adorn

parkor.,acej politLky. Vysledkom rokovania bola dohoda pokradovat' v rozpracovanych projektoch a ako

u'ied.l. do proji:ktu sa :zapojili takmer r,setk)'mestskd tlasti. P6n poslanec Mgt'' Ing' Radoslav Clleks6k

prip.nrenr;1. abl sa pri iieseni p'rkova,:ej politikl'rleopomenuli odpadov6 sto.fisk6' N6sledne p6n

staiosta ukondil Jiskusiu a nechal o bode lLlasovat''

It4iestne z,astupite['stvo rnestskei dasti Bratislava -- Larnad

A. berie na 
'edomie 

priebeZnd vyhodnoternie Pl6nu r,'er,ljnych obstar6vani, investidn;fch akcii audrLby

na rok 2015 - s PriPornienkami

Poiet posllancov: 7

T.trz 7 - Ing" Lukiir Bairacky, Mgr. E'a iern6, Ing, Gabriela Bizofior'f, JUDr' Jrilia Ondrisovf'

ifg.. Hfu.la Janvlkov:l' NIVDr' Pavol Clech, Mgr' Ing' Radosla' Olek5fk

Proti: 0

Zdri.al sa:0
Nehlasov:rl: 0

Pani OndriSov6 opustileL nliestnost' o 1 1:5() hod'

Kbodulr0.SprfvaoplneniuzneseniMT'p|atnychk14.05.2015

Pdn starosta Ing' l'eter Sramko informoval pritomn';'ch'.Ze do tohto bodu sa prihl6sil obt:an prin

Lopaiovsl<y. Pa'i pcsla.nkf ia JUDr. Jflia On,JriSovii sa vratila do miestnosf i'
pdn LopaSot,sk.f polozil pritomnlrn otd:lku. predo sa nekon6 v ilmysle uznesenia (' 1751201'+lYI"zo

zasadnutiir I\42 dna 16.10.2014. ISlo o predal pc,zemku parc. d. 325r apozemku a.3252li.ir. Li'rmac p.

Jd:novi Lopa5ovskernu ako dOr'od hodnl' osobitneho z-tetefa za cenu' I €'

p6n starosta Ing. p,ri",. sru-ko uviedoi, :Ze Mi dakii n.a sirhras primdtora, ktory zatial MC neotldrLala'

Tento sirrrlas vl,plyva ,o statirtu nr. ..rr". MC disprorLuje so ,irhl,nro- prim6tora, v ktorom uvt'tdza, Le

sirhlasi s predajom . ale z.acenu urdenrh znalecky- l,oruikom. Dalej uvieclol, Ze MC opzilovne vyzvtrla

prinr6tora. aby prehodnotil svoi suhlas u ,,.,-tyrl. ich','6lendho uz:nlseni a MZ' lebo uznesenie MC ie

.jednoznar:trer.Zatial'ale,N4Cstak1'mtosithlasomzMagistrdtunedisponujeP6nLopa5ovskyreagoval'Ze

'apisar 
priarno odd,:len,iu. ktord danir u.. uyu*u;. ,pJru s prislusrLym materialom. odpov':dala rnu pani

LafuSova.. 2e pr6vo na udelenie sirhlastt \4C tna'

p6n starosta Ing. Ireter ,iramko zdoraznir, Ze kon6 v z:mysle statirtu a opzitovne cely rnat:rifl p'6jde na

Gabriela Bizoiovd uviedla, Ze touto tdmou sa poslanci zaoberali viack6t' Ziada o

na Magistrdte v pritomnosti poslancov Me, uby tu clanlf probldm (celd historic'kd

q

Magistrat.
Pani poslankr na Ing.

r r r ollrrir: rrlkor :tttia



pozaciic a rreneza ricsenia preclmetnj,cr-r pozernk6vl,) priam. vysvetlili panovi primdtorovi. P6n starosta

l.g. I)c.rer Si.a'rko r.^,icdoi. ze poziacra pr6na prim6io.,r o rokova'ie. pan Lopasovskv prZiadal pana

sta'ros1lt. ab1. n-rohol Lr-vt' prilornn-v na tomto strctnr,rti.

p6n posia'ec Msr.. tng. Radoslav oleksari ui,iedol. ze MU urobil l'setko v zmysle zakona, ale chyba je

naoza.i r,o'r')'i adreniaLch .Magistr6tu'
parr. Lopaiovsk.(' r.ogn".fl Le pin primator odpovedaL r" tom zmysle, Ze primator bud' :;uhlas{ alebro

nerut-rturl ,, pr.dlilonr.-nie s cenou. lVIi neuvietlla r,' Ziadosti cenu 1 €l'

piin .ll.,Dr. [)eter. Srobiir z advok6tskel 1<anc,el6rie rea.goval. Le ltin starosta zd6rantrl v predmetnej

liacJosti. Z,: icic c, osobitnj'zrelel'io cenu uvedenu r zm'vsle uznesenia'

I):i' poslanec N{\,Dr. p"".,;i Ccch uviedol, ze celd zasiupitel'stvo chce p6rLovi. Lopa5ovsk6mu pom6r:t'

o,ri.i inej cesty, le' osobne strctnutie . rokov.nie na Magistr6te.

Pan staros;t.t ur.iedc,l. ):e p6n Lopasovsky bude infonnor,any o termine stretnutia u prin-r6torrr. T"vm

tuzavrel dil;knsiu a prZiaLdal poslancov o hlasor''anie'

\4iesttrc zastupitcl'stYo mcstskei dasti Ilratislai a-- I-amlrd

i\. bcrie na vedomie
spravll o p,lneni uznt:scni MZ - s pripomienkami

PoIet poslancor': 7

Zd; 7 - Lng. Lukfrl Bairacky, Mgr. Eva i)ern6, tng. Gabriela Bizofiovf, 'fUDr' Jrilia Ondri5or'60

N{gr. Marrt:r Janl'S1kov6, MVDr. Pavol dlech, NIgr.Ing. Iladoslav Olek5:ik

Proti: {)

ZdrZal sa: 0

Nehlasoval: 0

Pani posltitrl<yria ln1l. Gabriela Bizoiova odi5la z miestttosti o 121zl hod'

K botlu It. Nlirosla'a Slapnikovf - i:iadost' o prediZenie n:ijomnej zrnluvy ('212012

pin starosta Ing. Peter Sramko vl,zval pani posla'kyf,u Mgr' El'u Cemir ako predsednidku Soci6lne'i

komisie o irvodnd slovo. F,ani poslankyna lvlgr. Eva iernd.riviedlra, Ze ide o klasicky priprad prr:dlzenia

rr6jornnej zrnlu.rv a pa'i Slapnikovf rm6;zaplatene r'Setk)' z(tvazky' Ako d'alej uviedla' Socialna komisia

odporirda s.hvdlit'pr.diZ.nii ndjomnc.i ,tir,r'y na d'af 5ie tri roky; :; podmienkou' Ze si mettovaniir vybavi

na aclrese podniijnru tn'al-v- pobyt'

l)un starosta Ing. l)eter srarnko-ukondil diskusiu a nechal o bode hlrasovat''

\'licstnc ;:astr-rpite l's;t'o nrcstskej casti Br:rtislava - ;amaii

A. schval,uje p. Miroslave Slapnikovej predlZerrie clobv niijmu obecndho bytu o tri roky' t' j' do

30.06.2018 - berz PriPomienok

Podet posf ancov: 6 ,. r , r. , /,\- r,-:x^,,.< N,,r-y r\,ilqrtq -Trnv(l
T.a: 6 - Ing. t,uk:i5 tlaiiack., Mgr. Ii'r'a dlern6, JtlDr. Jrilia OndriSovf, Mgr' Marta Janyskovf'

NIVI)r. I'aiiol Clcch, Mgr. tng' Iladoslav Olek5fk

Proti: 0

Zclri.al sa: 0

Nehlaso'r'at: Ing. Gabriela Bizoiovzi

K bodu 12. Intbrmatfvne spriq' (,\. o stave prijmov a vvdavkon M-C Bratislava

k30.0l.20t5,B.oposkytovaniopatrovatel'skels|uZb1,zaI.5tvrt'rok2015,(i
prokur.:itora Jrroti VZN I. 3l206gir dodrZia'ani iistoty a poriadku na rizemi MC

- Lamai)

pd' starosta. I'g. Peler S,rarrrko uviedol bod l2 a d6va hlascvat'bez diskr-rsie'

- Larnac
o proteste
Bratislavit
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Miestne zastupitel'stvo mestskei dasti Ilratislava - LaIna(
A. beric na vedgmie infcrrmativnu spr6vu o stave prijmov a vydavkov MC Bratislava-'Larnad 30.04.2015

- bez pripon,ienok
Il. beric na vedomie inlorntatir.,nu sprdvu o poskytovani opatrovatefskej sluZby za l. Str,'rt'rok 2015 -

bez pripornicnok

C. berie na vedomie infonnativnu spr6vu o proteste prokurdtora proti VZN (.312009 o doclrZiavani

cistotv a poriadku na irzemi MC Ilratislavra - I-antad zo dira 23.04.2A09 - bez pripomienok

Poiet poslancor': 6

Za: 6 - Ing. Luk{ii B:lfiacky, Mgr. Eva C'ern6, JUDr. Jrilia Ondri5ovf, Mgr. Marta Janl'Skovf,
\IVDr. Pavol Ccch, Mgr. Ing. Radoslal Olek5:ik
Proti: [l
Zdr:zal sa:0
Nehlasov:ll: Ing. Gabriela Bizoiovf

K bodu 1.1. V'{'stupy'z komisii

P6n starosta poZtadzLl o hlasovaniebez irvodnej diskusie"

Miestne zas1upi1.el's1vo mestskej dasti llral.islava - l,amerd

A. bcrie nLa vedomie v'istupY z konlisii - bez pripomien.ok

B. odvoliiva na vlastnu Ziadost' z funkcie dlena Komisie pre veci soci6lne, zdravotnd a bytovd NfIlDr.

.liina l\lihdlika - bez pripor.r"iienok

Poiet poslancor': 6

Za: 6^- Ing. Lukfil Baiiacky, Mgr. Eva dlern6, JUDr. Jrilia Ondri5or'{, Mgr. Marta Jany5kor6,

MVDr. Pavol ()echL, M.gr. lng. Radoslav Olek5{k
Proti: 0

Z<lrLal sa:0
Nehlasov:al: Ing. Gabriela Bizoiovf

K bodu 14. Rdzne

parri poslankvna Ntgr. F,va Cern6 infbrmovala pritornnj,ch. 'ze rna pripravenit na rokovanie podrLet

.Tarnliir lJorneror,,e.j nhl'u.l,,- susedove.j nehnutel'nosti na Rajt6kovej - kondi tam stavebn'i povolenie' a

donr.ie schiitralj. N46z:: ohrozovat' jel majetok. Pani Hornerova sa pyta, di sa d6 zauj'ar'stanovisko' P6n

starosta Ing. peter Sramko uviedoi, Ze nejde o stavebne povolenie ale o Zivotnost'adezolatny stav

predmetnefstavby. Ako uviedol, uZ komunik.oval s rnaiitel'om, ktc,ry je po oper6cii. Ide ta.m aj o preclaj

sta'b,", len obe strany nusia doladit' cenr,r. Majitel' prisl'ubil, Ze po rehabilitacii podnikne pratridn6 kro:ky

na vy'rieSetrie dzLniho problenru.
pani posla'k'iia .lt1Dr. .lirlia OndriSovii poZiadala, aby sa upoverlomil vlastnik stavby, nech :lameclzi

ncbczpeccniitvll [l nlusi zabezpedit' n6pravu.
pdn poslan.c N{VDr. par,,ol ilech uviedol, :z,e r,, r6mci komisie bezpedno:sti poLiadal MtJ o zoznam a

r,1,t1cenie takychto chatrzrjucich budov, aby sa zamedzilo Spateniu azabezpeiila sa bezpednost'danych

stavieb. f{6sled1e s;a oslovia vlastnici, aby sa starali nielen o stavbu ale zabezpedili aj ridrZbr'r" napr'

kosenie.
pdn starcsta inforrno'n,al o stretnuti ktord sa uskutodnilo v stredu 20.5.'2015 za udasti staro:;tu IvIC

I)ubra'ka. konrpetcntlich z6stupcov NDS ako aj pro.iektantov k1.ori projektujir a pripravujir

pr.rihlrrk.r.. slepu pa dial'nici za [rde lorrL predlc,Zenia pr<rjektov na schv6lenie prisluSnym orgdnom' Pre

schvaleniE projektri a jeho realiztrcie. F'6n starosta informoval o tom Ze prdce prebiehajir v zmysle

predclr6d;rajircich term:ino.rych pl6nov atennin reaTrzttcie ktory bol p6vodne stanoveny zaprvT'polrok
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2016 sa v zmyslr: vykorLanl'ch prdc na projekte aprebiehajfcom procese schval'ovania proj,:ktu javi ako

rea1n1'. Ze.r'e:ront stretnutia pan starosta p<>liadal kompetentnych, aby vysledky vykonanych prlLc

a projekto',, priSli predstavit' na miestne zastupitel'stvo, ktord sa uskutodni 2.1.2015 v zasadacl,:e kirLa

\1C' I-ama'd.

Pani posizLnky'na .lLIDr. .hilia OndriSov6 uviedla. Le p. Jfno5ik sil uZ v n. 2006 vyjadril, ked'i bucle

realizovand protihlukovri stena a napriek tomu to nedodrZal,

Pd:n poslanec N{V[)r. Pavol Cech upozornil. aby N:irocln6 diafnidnd potvrdila pisomne, ktr: z ich

spolocnosti pride na dalSie zasadnutie MZ.

K bodu 15i. Inte rpel6cire poslancov

Nebol a po Can6 interpeldLcia

K bodu 16 7"i,re:r

Stzrrosta IVIC Uratislal'a - Lamac Ing. Sramko sa

zasadnutie VI iesl.neho zastupitel'stva.

Overovatelia zf pisnice:

Ing. Gabriela Bizoiiovri
poslankyria MZ N{C Bratislava Lamad

Mgr. Marta Janv5liov:i
noslankviia MZ IUC Bratislava Lamad

Mgr. Michaela Kiivfri Mr:izov:i
prednostka NIU llratislava Lamad

Ing. Pcter Sranrko
starosta NlCl Bratislelva - Lamad

a zanestnancom lr4tl a rrkondil

'." \/ r' /'t.'
t I ,',il:, 4,. .,:i'' ./.r ii,;.'t/. ,i L{t

pod'akoval poslancom

aaa

aaa

1-apisala: BlaZcna Kusa
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